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Statutární město Ostrava 
městský obvod Ostrava-Jih 
zastupitelstvo městského obvodu 

Zápis 

 

 

Zápis 
průběhu 6. zasedání zastupitelstva městského 
obvodu konaného dne 14.12.2023 
 

Místo konání: zasedací místnost   

Předsedající: M. Bednář   

Přítomno: 44   

Omluveni: 1   

Neomluveni: 0   

Zahájení: 13:00 hod.   

Přestávka: 14:40  – 15:08 hod. 

17:07 – 17:27 hod. 

  

Ukončení: 18:12 hod.   

Zapisovatel: P. Ernesová   

 

 
 

M. Bednář – zahájil 6. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Ostrava-Jih. 

 

M. Bednář  
- z jednání omluvil I. Šterbovou, R. Března prozatím neomluven, B. Rigera  a konstatoval, že 

zastupitelstvo je usnášení schopné. 

- upozornil na pořizování on-line přenosu a audiovizuálního záznamu, který bude upraven 

v souladu s nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) 2016/679 (GDPR), zákonem 

č. 110/2019 Sb., o zpracování osobních údajů a bude zveřejněn na webových stránkách obvodu 

a následně také na kanále You Tube. 

 

 

Materiál č. 0 OPVO/ZMOb/0011/23 

Schválení programu 

M. Bednář – předložil ke schválení program, jehož návrh, společně s podkladovými materiály, 

byl ve stanoveném termínu vložen do úložiště, tj. materiály č. 1 až 27. 

 



Stránka 2 z 16 

 

1. Stanovisko k záměru prodeje pozemku v k. ú. Výškovice u Ostravy, ul. Proskovická 

2. Stanovisko k záměru prodeje pozemků v k. ú. Zábřeh nad Odrou, ul.  Pavlovova 

3. Návrh na vázání výdajů rozpočtu roku 2023 k převodu do rozpočtu roku 2024 

4. Návrh rozpočtu městského obvodu Ostrava-Jih na rok 2024, včetně návrhu 

střednědobého výhledu rozpočtu na léta 2025 - 2027 

5. Návrh na schválení Statutu sociálního fondu 

6. Stížnosti na konání technoparty 

7. Kontrola plnění usnesení zastupitelstva městského obvodu 

8. Protokol o výsledku kontroly výkonu samostatné působnosti 

9. Poskytnutí veřejné finanční podpory - účelových dotací v oblasti školství a vzdělávání; 

kultury; volného času dětí a mládeže a prevence kriminality; sportu pro rok 2024 ze 

schváleného rozpočtu 2024 

10. Předání hmotného movitého majetku k hospodaření 

11. Poskytnutí veřejné finanční podpory - účelových dotací v oblasti sociální péče pro rok 

2024 ze schváleného rozpočtu 2024 

12. Odpověď na dopis ve věci stavu veřejného prostoru a dopravní situace v okolí 

ul. U Mostu v Ostravě - Zábřehu 

13. Zásady participativního rozpočtu městského obvodu Ostrava-Jih 

14. Prodej pozemku v k. ú. Hrabůvka, ul. Mitušova 

15. Prodej nebytové jednotky v k. ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Čujkovova 

16. Stanovisko k uplatnění předkupního práva a nabytí vlastnického práva ke stavbám v k.ú. 

Zábřeh nad Odrou 

17. Stanovisko k záměru prodeje pozemků v k. ú. Hrabůvka, lokalita Šponarova 

18. Nabytí pozemku v k. ú. Hrabůvka, ul. Provaznická 

19. Návrh na zrušení záměru prodeje a stanovisko k záměru prodeje pozemků v k. ú. 

Hrabůvka, ul. Provaznická 

20. Prodej pozemku v k. ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Petruškova 

21. Změna hodnoty předaného nemovitého majetku příspěvkovým organizacím 

22. Změna přílohy č. 1 ke zřizovací listině příspěvkové organizace 

23. Nabytí pozemku v k. ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Rumunská 

24. Odvolání proti uložené sankci za distribuci Jižních listů v červnu a srpnu 2023 - 

SAMAB PRESS GROUP, a. s. 

25. Předání hmotného movitého majetku k hospodaření příspěvkové organizaci Kulturní 

zařízení Ostrava-Jih 

26. Změna zřizovací listiny příspěvkové organizace Kulturní zařízení Ostrava-Jih 

27. Návrh na stanovení výše odměn neuvolněným členům zastupitelstva 

 

 

- informoval, že na stůl obdrželi zastupitelé materiál č. 28-30, zápis z finančního výboru, 

drobné dary od ÚMOb-Jih. 

 

28. Svěření zabezpečování konkrétních úkolů členům rady 

29. Žádost o poskytnutí finančního daru pro Římskokatolickou farnost Ostrava-Zábřeh ve 

výši 150 000 Kč, rozpočtové opatření č. 5Z/2023 

30.  Žádost o snížení částky smluvní pokuty za prodlení s odstraněním vad VZ 76.22 

"Zateplení obvodového pláště, střechy a stropů sklepních prostor, oprava střechy 

a balkónů BD Dr. Šavrdy 7, 9, 11, Ostrava-Bělský Les" 
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- od 15:00 hodin je do programu zařazen bod „Dotazy, připomínky a podněty občanů“ 

(diskuse občanů k dalším tématům mimo program zasedání). 

K. Malík – větší množství materiálů na stůl.  

M. Bednář – další návrhy na doplnění a úpravu programu nebyly podány.  

Hlasování o upraveném návrhu programu: hlasovalo pro 41, proti 0, zdržel/lo se 1. 

Bylo přijato usnesení č. 0092/ZMOb-JIH/2226/6 

 

M. Bednář - žádný ze členů zastupitelstva neučinil před zahájením zasedání zastupitelstva 

oznámení o osobním zájmu ve smyslu zákona o střetu zájmů. 

 

M. Bednář – ověřovateli minulého zasedání zastupitelstva ze dne 14.09.2023 byly Monika 

Šainarová  a Ivana Štěrbová. Zápis podepsali bez výhrad a tento byl následně uložen v listinné 

podobě na odboru podpory volených orgánů, referátu organizačním a dále v elektronické 

podobě zveřejněn na webových stránkách městského obvodu. Námitky či připomínky k zápisu 

nebyly, tímto se zápis považuje za schválený.  

 

Materiál č. 0 OPVO/ZMOb/0012/23 

Určení ověřovatelů 

M. Bednář – navrhl pro 6. zasedání zastupitelstva jako ověřovatele zápisu 

Mgr. Hanu  Kubišovou a PaedDr. Ivonu Klímovou, MBA. 

Obě nominované souhlasily. Jiný návrh nebyl podán. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0093/ZMOb-JIH/2226/6 

 

M. Bednář – vyhotovením zápisu pověřil P. Ernesovou, usnesení spolu s ním podepíše 

místostarostka M. Langrová.

 

M. Bednář – požádal předsedu finančního výboru o podání zprávy o projednání materiálů ve 

výboru. 

Z. Hűbner -  finanční výbor projednal 7 materiálů, ke kterým přijal příslušné doporučení. 
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Materiál č. 1  OMJ/ZMOb/0037/23 

Stanovisko k záměru prodeje pozemku v k. ú. Výškovice u Ostravy, ul. Proskovická 

M. Bednář – představil zástupce společnosti MIKASA z.s.  PhDr. Michala Panáčka, PhD., 

který uvedl prezentaci k dennímu stacionáři pro osoby s autismem.  

P. Polášková – dotaz k financování – finanční výhled. 

M. Panáček – projekt plánován na přelom roku 2024/2025. Peníze z EU, spoluúčast 

ministerstva, 10 mil. od partnerů. 

L. Holková – dotaz k pozemkům – výměra metrů, stavba chráněného bydlení v budoucnu. 

M. Panáček - polovina pozemku na výstavbu stacionáře, druhá polovina na výstavbu 

chráněného bydlení. 

A. Skácel – dotaz k udržitelnosti projektu, ošetření k využití prostor – ne komerční prostory. 

M. Panáček– ve smlouvě je klauzule, že tato stavba, pozemek nebude sloužit k jiným účelům. 

H. Štanglerová – pochvala M. Panáčka. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0094/ZMOb-JIH/2226/6 

 

Materiál č. 2 OMJ/ZMOb/0029/23 

Stanovisko k záměru prodeje pozemků v k. ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Pavlovova 

M. Bednář – představil zástupce společnosti OSMED Group s.r.o., MUDr. Filipa Horáka, který 

uvedl prezentaci k rozšíření objektu SANATORIUM JIH a zástupce Ostravské sportovní, z.s. 

Ing.  Matouše Hábu. 

P. Polášková -  jak vypadá spolupráce s Ostravskou sportovní, z.s. 

F. Horák – vztahy s Ostravskou sportovní, z.s. fungují již nyní. 

L. Holková – domluva se zdravotními pojišťovnami navýšení kapacity, zajištění financování 

sociálních lůžek, financování celé investice - zdroje.  

F. Horák – předběžný příslib pojišťoven, financování investice je z vlastních zdrojů, 20-30% 

z peněz investorů, 70% bankovní úvěr.  

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 41, proti 0, zdržel/lo se 1. 

Bylo přijato usnesení č. 0095/ZMOb-JIH/2226/6 
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Materiál č. 3 OFR/ZMOb/0010/23 

Návrh na vázání výdajů rozpočtu roku 2023 k převodu do rozpočtu roku 2024 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 41, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0096/ZMOb-JIH/2226/6 

 

Materiál č. 4 OFR/ZMOb/0011/23 

Návrh rozpočtu městského obvodu Ostrava-Jih na rok 2024, včetně návrhu střednědobého 
výhledu rozpočtu na léta 2025 – 2027 

M. Jarošková – prezentace – rekapitulace příjmů a výdajů na rok 2024 a srovnání s rokem 

2023, poděkování zaměstnancům, organizační změny. 

P. Polášková – rozdělení funkcí na odbory  - navýšení rozpočtu (personální místa). 

M. Bednář – nedojde k navýšení zaměstnanců v K-TRIU ani na úřadě, propagace obvodu –

bude v gesci K-TRIA . 

K. Malík – příprava prostor pro ordinaci zubařů – jsou již „fyzicky“ nebo se jedná pouze 

o stavební přípravy. 

M. Langrová – probíhá výběrové řízení na vybavení ordinací, do konce roku bude projektová 

dokumentace. Jedná se se společností AGEL. 

M. Bednář – co se týče lékařů – dohoda je se společností AGEL. 

Z. Hűbner – zrušení odboru kultury a vztahů s veřejností – potřeba samostatného bodu, 

ne prostřednictvím rozpočtu, technické služby – malé finanční prostředky na rozvoj, zajištění 

Jižních listů, distribuce -  Proskovice, pochvala za poštu Partner. 

M. Bednář – pošta Partner – občané si ji pochvalují, dopis na poštu Partner – snížení poplatků. 

Jižní listy – spolupráce s obvodem Proskovice (sňatky). V budoucnu oslovení Nové Bělé, Staré 

Bělé, Hrabové.  

O. Šimík – technické služby, navýšení okruhu činností, dokončení koncepce technických 

služeb - nakoupení techniky za posledních 5 let. Nedostatek skladovacích prostor pro techniku.  

M. Bednář – za posledních 9 let máme šestého ředitele K-TRIA.  Možnost sjednocení kultury, 

vše bude na jednom místě. Omluva za pozdní sdělení této informace. 

G. Gödelová – Jižní listy – budou připravovat stejní lidé. 

R. Ivan – odpověď na dotaz P. Poláškové, rozdělení funkcí na odbory (OSR). 
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G. Macečková, M. Bednář, G. Gödelová – participativní rozpočet, mobilní rozhlas – 

vyhodnocení úspěšnosti. 

P. Polášková, K. Bláhová, G. Gödelová, P. Mentlík –participativní rozpočet, příjmy 

z pronájmu stánků, personální dohody o provedení práce na ÚMOb. 

 

Přestávka 14:40 – 15:08 hod.,  

Odešel  K. Malík. 

 

0D Dotazy, připomínky a podněty občanů 

p. Šrubařová (občan), D. Jeřábek, O. Šimík – chodník mezi ulicí Bystřinovou a Závodní - 

rozbitý, v zimě se neuklízí. Chodník podél Jubilejní ulice po levé straně se neuklízí. 

Vlastníci pozemků, špatná komunikace mezi ostravskými komunikacemi a technickými 

službami.  

M. Bednář -  O. Šimík a M. Bednář osobně prověří na místě situaci. 

 

p. Benko (občan) – technické služby – špatná údržba (čištění chodníků v mokru, solení). 

Pochválení vánoční výzdoby- zahájení vánočních trhů. Sázení stromů před domy, parkovací 

plochy ulice J. Herolda, K- TRIO – málo akcí. 

O. Šimík, D. Jeřábek – zimní údržba - je třeba řešit nejlépe hned, stromy v blízkosti domů – 

už se nesadí v blízkosti domů, zdravé stromy se nekácí. 

J. Plaček – technické služby – navyšují množství techniky, spokojenost občanů, dotazník – 

ke spokojenosti zaměstnanců. 

G. Gödelová – kulturní, vzdělávací, výchovné programy, oblast pro seniory je rozsáhlá – 

nedostatek informací (jak informace více zviditelnit). 

P. Polášková, O. Šimík – mapa na webových stránkách – kdo uklízí jakou ulici.  

 

p. Rudel (občan), O. Šimík, D. Jeřábek  – podchod u Polikliniky, údržba zastávka Moravská 

– levá i pravá strana, oprava cest – U Haldy, Kosmonautů –nedávno spravené, opět díry, 

U Nové školy. 

M. Bednář - U nové školy, U Haldy, Kosmonautů – podívat se na výtluky (O. Šimík). Schody 

na zastávce Moravská – v případě sněhu požádán D. Jeřábek, aby místo navštívil. 
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Pokračování projednávání materiálu č. 4 OFR/ZMOb/0011/23 

Návrh rozpočtu městského obvodu Ostrava-Jih na rok 2024, včetně návrhu střednědobého 
výhledu rozpočtu na léta 2025 – 2027 

A. Žídek, R. Ivan – projekt Schoolgame. 

P. Polášková, P. Mentlík, M. Bednář, M. Langrová - §36 a §39 – zpracování projektové 

dokumentace na opravu vstupu pro pěší do prvního patra. Investiční rozpočet -  náklady 

na řešení sportovní haly na Dubině. Kolik lidí na dohodu o provedení práce úřad zaměstnává, 

jaký bude úbytek zaměstnanců. 

R. Ivan – doplnění k projektům zařazeným do rozpočtu. 

M. Bednář – poděkování radě, zastupitelům města, obyvatelům obvodu Jih 

k participativnímu rozpočtu. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 27, proti 0, zdržel/lo se 16. 

Bylo přijato usnesení č. 0097/ZMOb-JIH/2226/6 

 

Materiál č. 5 OFR/ZMOb/0009/23 

Návrh na schválení Statutu sociálního fondu 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 43, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0098/ZMOb-JIH/2226/6 

 

Materiál č. 6 OPR/ZMOb/0006/23 

Stížnosti na konání technoparty 

R. Ivan, G. Macečková, P. Polášková, M. Malcharová, P. Kolář – počet investorů, odpověď 

stěžovatelům, zveřejnění telefonního čísla občana, realizace kulturních akcí na jihu. 

M. Malcharová, R. Ivan – výzva zastupitelům k podávání podnětů na akce. 

Z. Hűbner, R. Ivan, O. Šimík, M. Bednář, A. Skácel   – reakce na prezentaci, dopis 

stěžovatelům, srovnání akcí, oprava sousoší – nové umístění, schvalování akcí, lepší 

financování (střídání akcí), měření hluku, dotazníky. 

L. Holková – opustila místnost 16:27 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 33, proti 4, zdržel/lo se 4. 
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Bylo přijato usnesení č. 0099/ZMOb-JIH/2226/6 

 

Materiál č. 7 OPVO/ZMOb/0010/23 

Kontrola plnění usnesení zastupitelstva městského obvodu 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 41, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0100/ZMOb-JIH/2226/6 

 

Materiál č. 8 IA/ZMOb/0001/23 

Protokol o výsledku kontroly výkonu samostatné působnosti 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 41, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0101/ZMOb-JIH/2226/6 

 

Materiál č. 9 OSK/ZMOb/0010/23 

Poskytnutí veřejné finanční podpory - účelových dotací v oblasti školství a vzdělávání; kultury; 
volného času dětí a mládeže a prevence kriminality; sportu pro rok 2024 ze schváleného 
rozpočtu 2024 

M. Bednář – návrh o jednotlivých oblastech hlasovat samostatně. 

P. Polášková, M. Bednář – systém Corrency – v materiálu nebylo uvedeno, že budou 

„osekány“ dotace, metodika ke snižování/navyšování financí v jednotlivých oblastech, 

nastavení pravidel. Podpora nových žadatelů – hlásí se stejní žadatelé – najít cestu.  

M. Bednář – napsat podněty co udělat proto, aby se zapojily spolky. 

A. Žídek, D. Hrabovská, M. Bednář – podpora projektů  - krácení financí. 

R. Ivan – příležitost využití systému Corrency- spravedlivý systém rozdělování financí. 

D. Hrabovská, M. Malcharová – komise školská a kulturní navštěvují spolky, sledují jejich 

činnost. 

M. Bednář – G. Gödelová udělala nabídku spolkům, co vše můžou využít, informace 

v každých Jižních listech. 
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A. Žídek – téma se pořeší na školské komisi. 

 

Poskytnutí veřejné finanční podpory - účelových dotací v oblasti školství a vzdělávání 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č.  0102/ZMOb-JIH/2226/6 

 

Poskytnutí veřejné finanční podpory - účelových dotací v oblasti kultury 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0102/ZMOb-JIH/2226/6 

 

Poskytnutí veřejné finanční podpory - účelových dotací v oblasti volného času dětí a mládeže 
a prevence kriminality 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č.  0102/ZMOb-JIH/2226/6 

 

Poskytnutí veřejné finanční podpory - účelových dotací v oblasti sportu 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0102/ZMOb-JIH/2226/6 

 

Materiál č. 10 OSK/ZMOb/0011/23 

Předání hmotného movitého majetku k hospodaření 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0103/ZMOb-JIH/2226/6 
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Materiál č. 11 SOC/ZMOb/0007/23 

Poskytnutí veřejné finanční podpory - účelových dotací v oblasti sociální péče pro rok 2024 
ze schváleného rozpočtu 2024 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0104/ZMOb-JIH/2226/6 

 

Materiál č. 12 ODK/ZMOb/0003/23 

Odpověď na dopis ve věci stavu veřejného prostoru a dopravní situace v okolí ul. U Mostu 
v Ostravě – Zábřehu 

P. Polášková - odpověď neřeší problém. Nepodpoříme tento návrh. Prosba na primátora 

a předsedu sportovní komise, aby kluby prostřednictvím svých kanálů sdělili ostravskému 

publiku, aby více využívali MHD. 

M. Bednář – souhlasí s tímto návrhem. 

A. Žídek, M. Bednář – vytipování vhodného parkovacího místa v dosažitelnosti. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 35, proti 0, zdržel/lo se 7. 

Bylo přijato usnesení č. 0105/ZMOb-JIH/2226/6 

 

Materiál č. 13 TAJ/ZMOb/0001/23 

Zásady participativního rozpočtu městského obvodu Ostrava-Jih 

M. Bednář – úprava Zásad participativního rozpočtu pro rok 2024 v části II. informování 

obyvatel městského obvodu o PR, odstavec 2 – kdy bude věta končit … a dalších organizací. 

Vypustí se … a informativních veřejných setkáních. 

G. Macečková, P. Mentlík - zapojení škol do participativního rozpočtu, forma hlasování 

prostřednictvím e-mailu/ telefonem.  

Hlasování o upraveném návrhu usnesení: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0106/ZMOb-JIH/2226/6 
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Materiál č. 14  OMJ/ZMOb/0031/23 

Prodej pozemku v k. ú. Hrabůvka, ul. Mitušova 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0107/ZMOb-JIH/2226/6 

 

Materiál č. 15 OMJ/ZMOb/0033/23 

Prodej nebytové jednotky v k. ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Čujkovova 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 39, proti 0, zdržel/lo se 3. 

Bylo přijato usnesení č. 0108/ZMOb-JIH/2226/6 

 

Materiál č. 16 OMJ/ZMOb/0040/23 

Stanovisko k uplatnění předkupního práva a nabytí vlastnického práva ke stavbám v k. ú. 
Zábřeh nad Odrou 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0109/ZMOb-JIH/2226/6 

 

Materiál č. 17 OMJ/ZMOb/0035/23 

Stanovisko k záměru prodeje pozemků v k. ú. Hrabůvka, lokalita Šponarova 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 41, proti 0, zdržel/lo se 1. 

Bylo přijato usnesení č. 0110/ZMOb-JIH/2226/6 
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Materiál č. 18 OMJ/ZMOb/0030/23 

Nabytí pozemku v k. ú. Hrabůvka, ul. Provaznická 

P. Polášková – jedna lokalita, více projektů – bylo by vhodné udělat jedno větší setkání 

se všemi účastníky, chybí koordinace. Na majetkové komisi se řešilo den před zastupitelstvem.  

M. Langrová – v majetkové komisi byl materiál v rámci důvodové zprávy projednán 

13.12.2023 se souhlasným stanoviskem. 

Hlasování o návrhu usnesení s doplněním důvodové zprávy: hlasovalo pro 39, proti 0, 

zdržel/lo  se 3. 

Bylo přijato usnesení č. 0111/ZMOb-JIH/2226/6 

 

Materiál č. 19 OMJ/ZMOb/0034/23 

Návrh na zrušení záměru prodeje a stanovisko k záměru prodeje pozemků v k. ú. Hrabůvka, 
ul.  Provaznická 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 41, proti 0, zdržel/lo se 1. 

Bylo přijato usnesení č. 0112/ZMOb-JIH/2226/6 

 

Materiál č. 20 OMJ/ZMOb/0032/23 

Prodej pozemku v k. ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Petruškova 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0113/ZMOb-JIH/2226/6 

 

Materiál č. 21 OMJ/ZMOb/0038/23 

Změna hodnoty předaného nemovitého majetku příspěvkovým organizacím 

Z. Hűbner, M. Bednář – dotaz k pauze. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0114/ZMOb-JIH/2226/6 
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Materiál č. 22  OMJ/ZMOb/0039/23 

Změna přílohy č. 1 ke zřizovací listině příspěvkové organizace 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0115/ZMOb-JIH/2226/6 

 

Materiál č. 23 OMJ/ZMOb/0028/23 

Nabytí pozemku v k. ú. Zábřeh nad Odrou, ul. Rumunská 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 42, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0116/ZMOb-JIH/2226/6 

 

Materiál č. 24 VSV/ZMOb/0002/23 

Odvolání proti uložené sankci za distribuci Jižních listů v červnu a srpnu 2023 - 
SAMAB  PRESS  GROUP, a. s. 

G. Macečková, G. Gödelová, M. Malcharová – stížnosti na nedoručení, ověřování, efekt 

uložení sankce z minulého období, četnost sankcí. 

M. Bednář – návrh hlasovat o variantě A usnesení. 

Hlasování o variantě A usnesení: hlasovalo pro 32, proti 0, zdržel/lo se 10. 

Bylo přijato usnesení č. 0117/ZMOb-JIH/2226/6 

 

Přestávka 17:07 – 17:27 hod.,  

Odešel J. Dohnal 

 

Materiál č. 25 VSV/ZMOb/0003/23 

Předání hmotného movitého majetku k hospodaření příspěvkové organizaci Kulturní zařízení 
Ostrava-Jih 

Diskuse neproběhla. 
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Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 40, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0118/ZMOb-JIH/2226/6 

 

Materiál č. 26 VSV/ZMOb/0004/23 

Změna zřizovací listiny příspěvkové organizace Kulturní zařízení Ostrava-Jih 

P. Polášková, M. Bednář, G. Gödelová, P. Mentlík – chybí dokumenty ve veřejném rejstříku, 

nebylo vloženo usnesení, kterým byl zvolen p. Kelnar a p. Gödelová, chybí v předmětu činnosti 

– Klubovna na ulici Odborářská, nebylo vyhlášeno výběrové řízení na pozici ředitele, pracovně-

právní vztah bývalého ředitele s K-TRIO, jaká je vize nové ředitelky, aktualizace této listiny 

v březnu 2024, prodlevy v zápisech do rejstříků, riziko nefungování K-TRIA  bez statutárního 

zástupce.  

Z. Hűbner, G. Gödelová, P. Mentlík –  dotaz zda je p. Gödelová pověřena 

do funkce/jmenována, dotaz zda zůstává p. Gödelová jako vedoucí odboru vztahů s veřejností, 

nebo se její pracovní poměr ruší od 01.01.2024  dotaz k provozu restaurace – střet zájmu.  

P. Polášková, G. Gödelová   – vize pro příspěvkovou organizaci. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 34, proti 0, zdržel/lo se 7. 

Bylo přijato usnesení č. 0119/ZMOb-JIH/2226/6 

 

Materiál č. 27 OPVO/ZMOb/0009/23 

Návrh na stanovení výše odměn neuvolněným členům zastupitelstva 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 34, proti 0, zdržel/lo se 7. 

Bylo přijato usnesení č. 0120/ZMOb-JIH/2226/6 

 

Materiál č. 28 OPVO/ZMOb/0008/23 

Svěření zabezpečování konkrétních úkolů členům rady 

R. Ivan – poděkování zaměstnancům, důvod změny. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 33, proti 1, zdržel/lo se 7. 

Bylo přijato usnesení č. 0121/ZMOb-JIH/2226/6 
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Materiál č. 29 OSK/ZMOb/0012/23 

Žádost o poskytnutí finančního daru pro Římskokatolickou farnost Ostrava-Zábřeh ve výši 
150  000 Kč, rozpočtové opatření č. 5Z/2023 

M. Bednář – návrh hlasovat o variantě A usnesení. 

P. Polášková – do budoucna bezúročné půjčky, mimořádný dotační titul na neinvestiční akce. 

Z. Hűbner – pro příště vhodné žádat dříve, ne na poslední chvíli. 

P. Pražák, D. Hrabovská – podpora pro poskytnutí daru. 

Hlasování o variantě A usnesení: hlasovalo pro 40, proti 0, zdržel/lo se 1. 

Bylo přijato usnesení č. 0122/ZMOb-JIH/2226/6 

 

Materiál č. 30 INV/ZMOb/0003/23 

Žádost o snížení částky smluvní pokuty za prodlení s odstraněním vad VZ 76.22 "Zateplení 
obvodového pláště , střechy a stropů sklepních prostor, oprava střechy a balkónů 
BD Dr. Šavrdy 7, 9, 11, Ostrava-Bělský Les" 

M. Bednář – pozměňovací návrh: 

nesouhlasí se snížením částky smluvní pokuty za prodlení s odstraněním vad na akci VZ 76.22 

"Zateplení obvodového pláště, střechy a stropů sklepních prostor, oprava střechy a balkonů BD 

Dr. Šavrdy 7, 9, 11, Ostrava-Bělský Les", navrhovaným zhotovitelem INTOZA s.r.o., 

Varšavská 1866/103, 709 00 Ostrava-Hulváky, IČO 25873261, a to na 100 tisíc korun 

Z. Hűbner –návrh na stažení materiálu (OPVO/ZMOb/0013/23) 

Nebylo přijato usnesení: hlasovalo pro 10, proti 7, zdržel/lo se 23. 

 

Hlasování o pozměňovacím návrhu usnesení: hlasovalo pro 37, proti 1, zdržel/lo se 3. 

Bylo přijato usnesení č. 0123/ZMOb-JIH/2226/6 

 

Organizační záležitosti 

0E Dotazy, připomínky, podněty členů zastupitelstva a organizační záležitosti  

A. Žídek, R. Ivan – aktuální stav ke slučování základní školy Kosmonautů 13 a15. 

P. Polášková, R. Ivan, P. Mentlík – končí k 31.12.2023  vedoucí D. Adamčík strategický 

rozvoj, vedení odboru, vyhlášení výběrového řízení.  
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I. Klímová, G. Macečková, B. Riger, O. Šimík M. Malcharová – přání k Vánocům 

za jednotlivé politické kluby. 

M. Bednář - přání a poděkování zaměstnancům, občanům k Vánocům. 

G. Macečková – poděkování za „místnost pro matky“. 

M. Bednář – veřejnost je informována o činnosti obce prostřednictvím oficiálních 

internetových stránek obvodu, úřední desky, Jižních listů, sociálních sítí a médií.  

Příští zastupitelstvo 21.03.2024. 

 

Závěr 

Protože byly projednány všechny body programu zastupitelstva, M. Bednář zasedání ukončil. 

 
 

Usnesení z 6. zasedání zastupitelstva městského obvodu od č. usnesení 

0092/ZMOb- JIH/2226/6 do č. usnesení 0123/ZMOb-JIH/2226/6 a  výsledky hlasování jsou 

nedílnou součástí tohoto zápisu. 
 
 
 
 
 
Bc. Martin Bednář, MBA 

starosta městského obvodu 

Ostrava-Jih 

 

 

 

Zapsala:  Petra Ernesová, DiS. 

datum: 20.12.2023 

 

 

Ověřovatelé: 

 

 

Mgr. Hana  Kubišová    PaedDr. Ivona Klímová, MBA 

datum:       datum:  


